

PŘED ODCHODEM POSLEDNÍCH NACISTŮ Z KATAKOMB AZOVSTALU BYLO UVNITŘ SLYŠET VÝBUCHY. Ničili důkazy, špinavá americká tajemství, o kterých se svět nesmí nikdy dozvědět

- CZ24 News | 22. května 2022

UKRAJINA: Ukrajinská média včera potvrdila, že všichni vojáci Ozbrojených sil Ukrajiny a ozbrojenci „Azovu“ vyšli ven, opustili areál závodu „Azovstal“ v Mariupoli a byli odvezeni do ruských filtračních táborů. Komentáře byly skoupé. Poslední skupina se skládala z 531 ozbrojenců a celkem se vzdalo 2 439 vojáků. Před odchodem poslední skupiny bylo uvnitř závodu slyšet výbuchy. Jak „diplomaticky“ uvedli novináři, ukrajinští vojáci a „Azovci“ zlikvidovali něco, o čem se neměla dozvědět světová veřejnost...

Informovali, že se vzdali všichni nejvyšší velitelé, kteří veleli obraně „Azovstalu“: velitel pluku „Azov“ Denis Prokopenko (přezdívka „Ředkovka“), zástupce velitele praporu „Azov“ Svjatoslav Palamar (přezdívka „Kalina“) a mnozí jiní. Velitel praporu „Vostok“ Doněcké lidové republiky Alexandr Chodakovskij oznámil, že militanti „Azovu“ před padnutím do zajetí zničili určité kompromitující důkazy: *„Poslední nepřátelské skupiny před odchodem ničí něco cenného pro ně pomocí výbušnin. Slyšíme zvuky výbuchů a pozorujeme záblesky a kouř – nechtějí, aby se nám „tohle“ dostalo do rukou“*, napsal Chodakovskij na svém Telegramovém kanálu.

Novináři připomněli, že se v útrobách mariupolského závodu skrývali nejen ukrajinští, ale také američtí nacionalisté. Například americký nacista Kent McLellan, který se podílel na vztazích pluku „Azov“ se zahraničními nacisty. Neonacisté Ukrajiny, USA a dalších zemí mají soukromý chat v „Telegramu“, kde si povídají o své službě v „Azovu“.

Dopoledne ukrajinská média informovala, že republikánský senátor Mitch McConnell, který nedávno navštívil Kyjev, prohlásil, že Spojené státy pomohou Kyjevu zrušit námořní blokádu. Podle něj, je to zahrnuto v novém balíku vojenské pomoci ve výši 40 miliard dolarů, který americký Senát schválil především. Senátor nespécifikoval přesně obsah „balíku“, ale americká média informovala o možných dodávkách protilodních raket „Harpoon“, které mohou zasáhnout cíle na moři na vzdálenost 300 kilometrů.

Ukrajínští novináři přinesli také zprávy z oblasti plynového trhu. *„Dovozci plynu v Německu a Itálii dostali od svých vlád povolení platit za plyn za ruských podmínek. To znamená, že v rublech“*, zdůraznili. Naopak „Gazprom“ včera pozastavil dodávky plynu do Finska – právě proto, že Helsinky odmítly platit za plyn v ruských rublech. Od nynějška Finsko bude dostávat plyn přes území Estonska. Bude to tentýž ruský plyn, jen reverzní.

Michail Podolák, poradce vedoucího prezidentské kanceláře, zkritizoval americký deník The New York Times za úvodník vyzývající Ukrajinu, aby souhlasila s územními ústupky s cílem zastavit válku. Podolák označil takové prohlášení za „velmi zvláštní“ a zdůraznil, že Kyjev nemíní dělat žádné ústupky. Média citovala také zástupkyni ministra vnitra Meri Akopjanovou, která uvedla, že na

Ukrajíně odminování výbušnin po skončení ozbrojeného konfliktu potrvá dalších 5 až 7 let. Podle ní, jeden den aktivních bojů se časově rovná jednomu měsíci odminování.

Novináři zjistili, že se skandální návrh zákona členů prezidentovy strany "Sluha lidu" o zbavení mužů občanství za to, že se během stanného práva nevrátili do země, rozpadá. Předevčírem svůj podpis pod návrhem zákona stáhla spoluautorka Mariana Bezuglajová. A včera totéž udělala poslankyně Olga Sovgirjaová, která oznámila, že totéž udělali i jiní spoluautoři a dokument, podle ní, nebude předložen k jednání parlamentu.

V poledne zazněly dvě předpovědi nejvyšších ukrajinských představitelů o tom, jak skončí ozbrojený konflikt v zemi. „Válka na Ukrajině vstupuje do krvavé závěrečné fáze“, tvrdil Michail Podolak, poradce vedoucího kanceláře prezidenta Ukrajiny. „Nyní vstupujeme do závěrečné fáze, otázkou je, jak dlouho to bude trvat... Tato fáze války, která se bude nazývat fází protiútoku, bude pro nás dost těžká a bohužel ztratíme naše lidi... V každém případě však budeme muset přežít tuto krvavou fázi osvobození našich území“, předpověděl Michail Podolak dlouhý ozbrojený konflikt.

Méně krvavá a méně radikální variantu očekává prezident Zelenský. Podtrhl, že bude považovat za vítězství, pokud se Ukrajině podaří vrátit na demarkační čáru, která existovala 24. února, tedy před začátkem ozbrojeného konfliktu: bez Krymu a části Donbasu. V rozhovoru pro ukrajinská média uvedl, že by bylo velmi obtížné vrátit všechna území Ukrajiny vojenskými prostředky a stálo by to obrovské množství životů Ukrajinců.

Volodymyr Zelenský uvedl, že po dosažení linie 24. února by měla přijít druhá etapa, která bude probíhat prostřednictvím jednání (nikoli vojenskými prostředky) o návratu zbývajících území. Prezident prozradil, že na ukrajinské straně nyní bojuje 700 tisíc lidí a připomněl, že na začátku konfliktu počet vojáků Ozbrojených sil Ukrajiny nepřesáhl 120 tisíc mužů. Zdůraznil, že věří, že „válka mezi Ruskem a Ukrajinou bude ukončena diplomatickou cestou, ale formát mírových rozhovorů bude hybridní ...“

Odpoledne některá ukrajinská média zveřejnila prohlášení člena ruské delegace na jednáních s Ukrajinou Leonida Sluckého, který oznámil, že „humanitární otázky výměny zajatců a těl vojáků, kteří zahynuli, budou mezi Ruskem a Ukrajinou vyřešeny v průběhu nejbližšího období...“ „Čili jsou naděje, že se brzy uskuteční výměna vojenských zajatců“, konstatovali ukrajínští novináři.

Podvečer novináři citovali gubernátora Rovněnské oblasti Vitalije Kovale, který oznámil, že ruské dělostřelectvo zaútočilo s raketou a zničilo vojenský objekt v okolí města Rovno. Nik nezahynul, šest lidí bylo lehce zraněno.

Také podvečer ukrajinská média oznámila, že ruské ministerstvo zahraničních věcí zveřejnilo seznam 963 amerických občanů, kterým je zakázán vstup do Ruska a byly uloženy osobní sankce. Mezi nimi jsou dokonce i prezident Joe Biden a jeho syn Hunter (na 31. a 32. místě v seznamu). Na seznamu jsou téměř v plné sestavě také členové Kongresu a Senátu. Je zajímavé, že na seznamu nejsou jména některých senátorů, kteří hlasovali proti balíku pomoci Ukrajině ve výši 40 miliard dolarů. Také šéf Pentagonu Lloyd Austin se také stal personou non grata. Na sankčním seznamu je také zakladatel soukromého vojenského komanda „Blackwater“ Eric Prince, bývalá tisková tajemnice Bílého domu Jen Psakiová, mluvčí ministerstva zahraničí Ned Price a jiní.

Rusko také včera zveřejnilo podobný seznam pro Kanadu, který zahrnuje premiéra Justina Trudeaua. Ruská federace dříve zakázala 63 japonským občanům vstup do země, včetně předsedy vlády této země. Jak podotkli ukrajínští novináři, podle ruských úřadů, je to reakce na bezprecedentní protiruskou kampaň. Na sankčním seznamu je několik známých osob: předseda vlády Fumio Kishida, generální tajemník vlády Hirokazu Matsuno, ministr zahraničních věcí Jošimasa

Hajaši, ministr financí Shun'ichi Suzuki, ministr obrany Nobuo Kishi a ministr spravedlnosti Yoshihisa Furukawa.

Hlavní zprávy včerejšího večera v ukrajinských médiích. Citovali agenturu Bloomberg, která podotkla, že Kreml díky zvýšení cen ropy a plynu, které vyvážel, byl schopen stabilizovat směnný kurz rublu a omezit vliv sankcí na spotřebitele a vojenské akce. Polsko předalo Ukrajině prakticky všechny své rezervy náhradních dílů a výzbroje pro stíhačky MiG-29. Ukrajinská média citovala polský portál Onet. Ministr zahraničí Dmytro Kuleba prohlásil, že pouze Kyjev bude rozhodovat o tom, kdy skončí ozbrojený konflikt: „ *Ukrajina a jen Ukrajina určí, kdy a jak skončí válka*“, zdůraznil...

Autor: Eugen Rusnák

Zdroje:

1. 87. den války na Ukrajině. Nejnovější zprávy 21. května. Aktualizováno, Země, 20.5.2022
2. https://t.me/aleksandr_skif/2197
3. Ofenzíva v Luganské a Doněcké oblasti, nálety u Charkova. Přehled generálního štábu, země, 21.5.2022
4. https://www.youtube.com/watch?v=_R_sDk9Ouss&t=23s
5. „Je skvělé přemýšlet v teplé kanceláři.“ Podoljak kritizoval NYT za naznačení, že Ukrajina postoupí území, Země, 21.5.2022
6. <https://t.me/stranaua/43238>
7. USA pomohou Kyjevu odstranit námořní blokádu, potřebné prostředky jsou zahrnuty v balíčku vojenské pomoci – Senátor, Strana, 21.5.2022
8. „Sluhové lidu“ stáhli podpisy pod návrhem zákona o zbavení občanství mužů, kteří nelegálně opustili Ukrajinu, Země, 21.5.2022
9. [Rusko vrhlo všechny své síly, aby dobylo Luhanskou oblast, 10 % území je pod kontrolou Ukrajiny](#), UNIAN, 21.5.2022
10. [Nepřítel pokračuje v bití v Charkovské oblasti](#), UNIAN, 21.5.2022
11. Ozbrojené síly vyhodily do povětří muniční sklad okupantů u Izyumu: celý pás odpálen (video), UNIAN, 21.5.2022
12. [Ukrajina potřebuje alespoň 5-7 let na odminování celého území – Ministerstvo vnitra](#), UNN, 21.5.2022
13. [Generální štáb ozbrojených sil: Ruské vojenské plány znovu přinutit Seversky Donets](#), UNN, 21.5.2022
14. [Zápороží: dnes se otevírá koridor na území obsazené nepřítelem poblíž Kamjanského](#), UNN, 21. května 2022
15. Za posledních 24 hodin, ve směru Doněck a Luhansk, ozbrojené síly odrazily 11 nepřátelských útoků, Ukrinform, 21.5.2022
16. [Rusové zahájili palbu z dělostřelectva na Sumskou oblast](#), Ukrinform, 21.5.2022
17. [Na Ukrajině se očekávají doporučení WHO, jak bojovat proti opičím neštovicím](#), Ukrinform, 21.5.2022
18. Britská rozvědka: Rusku chybí bezpilotní letouny k útoku na ukrajinské cíle, Evropská pravda, 21.5.2022
19. [Kongres USA hrozí zablokováním obchodní dohody s Británií](#), Evropská pravda, 21.5.2022
20. [Nový americký balíček pomoci počítá s přesunem Patriot SAM na Ukrajinu – WP](#), European

Truth, 21.5.2022

21. Ruské jednotky připravují ofenzívu ve směru Yampil – Siversk, na Donbasu se vedou těžké boje – generální štáb, Obozrevatel, 21.5.2022
22. Rusko může nadhodnocovat počet obránců Azovstalu: Institut válečných studií uvedl důvod, Obozrevatel, 21. května 2022
23. Na předměstí Severodoněcka probíhají boje, nepřítel bombarduje Luhanskou oblast: Gaidai vyprávěl o situaci. Video, Obozrevatel, 21.5.2022
24. Itálii a Německu bylo povoleno otevřít rublové účty pro nákup plynu z Ruska, – média, Ukranews, 21.5.2022
25. Rakouská společnost otevřela rublový účet v Rusku, aby mohla platit za dodávky ruského plynu, Ukranews, 21.5.2022
26. [„Vezmeme je domů.“ Zelenskij řekl o výměně obránců Azovstalu](#) , Segodnya.ua, 21. května 2022
27. [V Ruské federaci pod hlavními kulomety: objevilo se první video deportace obyvatel Mariupolu](#) , Segodnya.ua, 21.5.2022
28. [Raketový úder na Oděsu a bitvy o Severodoneck: to hlavní o útocích Ruské federace v noci \(aktualizováno\)](#) , Segodnya.ua, 21.5.2022
29. „Vítězství bude krvavé“: Zelenskij řekl, jak Ukrajina vrátí své země (video), Focus, 21.5.2022
30. „Zničeno jako Mariupol“: Ruské ozbrojené síly zaútočily na Severodoněck a zabíjely civilisty (foto), Focus, 21.5.2022
31. Ukrajinci násilně deportováni z Mariupolu do Ruska: jak probíhá deportace (video), Focus, 21.5.2022
32. Zelenskij potvrzuje, že bojovníci Azovstalu musí být vráceni na Ukrajinu, UKRAJINSKÁ PRAVDA, 21. května 2022
33. Rusové zasáhli raketou objekt vojenské infrastruktury regionu Rivne – Regionální státní správa, UKRAJINSKÁ PRAVDA, 21.5.2022
34. [Podoliak o „obětování území“: To říká poražený, který už ztratil srdce](#) , UKRAJINSKÁ PRAVDA, 21. května 2022
35. STAŽENÍ UKRAJINSKÉ VOJINY Z AZOVSTALU. ZELENSKY ŘEKLI, JAK BYLA OPERACE PŘIPRAVENA, Kyivska Pravda, 21.5.2022
36. KAŽDÝ PÁTÝ MRTVÝ OBYVATEL BYL DŮSTOJNÍK, – média, Kyjev Pravda, 21.5.2022
37. <https://pravyprostor.net/vsichni-ozbrojenci-odesli-z-azovstalu-znicili-dukazy-o-kterych-svetova-v-erejnost-nesmi-vedet/>